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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Roosendaal is nog steeds niet verlost van zwerfafual. Een grote boosdoener op het gebied van

zwerfafval is het verpakkingsmateriaal van afhaal-eten. Op de site RSDaandebak.nl is daarvoor ook
aandacht.

Begin mei is er middels een speciale campagne gestart gericht op het terugdringen van zwerfafual

van afhaalrestaurants. Voor bewustwording bij de horeca voor de verantwoordelijkheid voor het

opruimen rondom hun zaak en bewustwording bij de consument voor diens verantwoordelijkheid tot
het (thuis) goed weggooien van het restafval. ln een artikel van 7 meiop de site van BN/DeStem kon

de wethouder nog niet aangeven hoeveel horeca-zaken aan deze actie meededen.

https://www.bndestem.nl/roosendaal/steeds-meer-pizzadozen-en-afhaaltasjes-op-straat-
roosendaalse-bezorgrestau rants-i n-actie-af8ffa6e/

De VLP ziet nog steeds heel veel zwe¡fafval in onze gemeente en helaas ook nog steeds heel veel

zwerfafval van afhaalrestaurants. Ook valt ons op dat afual niet altijd zo snel als mogelijk rondom de

horeca wordt opgeruimd. Een voorbeeld dat opvalt, maar wat zeker niet het enige voorbeeld in onze
gemeente is, betreft een vestiging van een fastfoodketen aan het Takspui. Misschien wel het

restaurant in onze gemeente waar dagelijks het meeste eten wordt afgehaald. Rondom dit restaurant
is nog elke dag heel veel zwerfafval waar te nemen. Tot ver in de omgeving. Dit afvalwordt uiteraard

gedumpt door consumenten, maar volgens RSDaandebak.nl heeft het betrokken restaurant dus ook
een verantwoordelijkheid in het voorkomen en het opruimen ervan. Na sluitingstijd lfikt er hier geen

afual meer te worden opgeruimd. Dit wordt pas weer de volgende dag in de ochtend opgeruimd. De

VLP is hierover onlangs meermaals getipt, inclusief foto's (bijgevoegd). Dit zijn foto's van de situatie

ter plekke aan het begin van een willekeurige ochtend.

Al dit afval is hiermee niet alleen vele uren langer dan noodzakelijk storend en vervuílend in de

omgeving, het is ook letterlijk en figuurlijk een voedingsbodem voor dieren, inclusief ongedierte als

ratten.

De VLP heeft de volgende vragen voor de wethouder:

De horeca is sinds 5 juni (gelukkig) weer open voor ter plaatse dineren. Toch staat vandaag,

bijna drie maanden late¡ nog op de site RSDaandebak.nl: 'Nu de horeca dicht is halen we

sfeeds meer eten af.' Hoe vaak wordt deze site gecontroleerd en aangepast aan de

veranderende omstand igheden?



2. Kunt u ondertussen aangeven hoeveel horeca-zaken er meedoen aan de campagne voor het

opruimen van afval van afhaalrestaurants? Hoeveel is dat procentueel gezien in onze
gemeente?
Doet het restaurant aan het Takspui mee met deze campagne?
Bent u er bewust van dat er rondom dit restaurant veel tijd zit tussen sluitingstijd en het afval

opruimen na sluitingstijd?
Valt dit binnen de door u gemaakte afspraken met de horeca? Zijn er concrete afspraken
gemaakt over het tijdsframe van opruimen? Zo ja, wat zijn deze afspraken? Zo nee, waarom

niet?
Bent u het met de VLP eens dat afual opruimen pas vele uren na sluitingstijd, letterlijk pas de

volgende dag, ongewenst is en ongewenste omstandigheden creëert?
Hoe vaak is er tot nog toe verbaliserend opgetreden betreffende zwertafval?
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Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Deze zin is inmiddels aangepast en was terug te vinden in een nieuwsartikel over de lancering

van de campagne. Op het moment van die lancering was de desbetreffende zin relevant en

actueel, inmiddels niet meer. Dit is met nieuwsartikelen natuurlijk wel vaker het geval,

aangezien ze inspelen op de actualiteit (en dus soms ingehaald kunnen worden door de tijd).

Er is een wekelijks contactmoment omtrent de voortgang van alles rondom de

communicatiecampagne RoosendaalAan De Bak. Hier wordt ook het thema website-content in

meegenomen en komen regelmatig verbeteringen en updates uit voort die direct worden
doorgevoerd.

De campagne tegen zwertafval rondom focusthema afhaalrestaurants is de kick-off van een

langlopende campagne rondom dit thema. Het is te zien als een eerste pilot, die jarenlang

uitgebouwd zal gaan worden (met hopelijk steeds meer en meer deelnemers, bereik en betere

resultaten). Er is strategisch besloten om financiële - en operationele redenen om met een

specifieke doelgroep van restaurants te beginnen, namelijk de restaurants waar we het meeste

zwerfafval verwachtten . Er zijn 83 restaurants benaderd voor deelname, waarvan er 33

uiteindelijk meedoen in de pilot. Onder alle deelnemers zitten 6 van de 7 fastfoodketens die

Roosendaal huist. Subway neemt geen deel aan de campagne. Daarnaast zijn niet alle

restaurants afhaalrestaurants. De doelgroep afhaalrestaurants (cafetaria's en shoarmatenten)
is in Roosendaal 56 restaurants. We hebben dus 27 van de 56 restaurants die deel hebben
genomen aan de actie.

Ja, deze doet mee en heeft alle uitingen nog steeds hangen

Ja, dit is bekend. Het betreffende bedrijf sluit om 2u 's nachts. De manager vindt het niet

verantwoord om op dat moment nog personeel op de betreffende parkeerplaats en in het park

afual op te laten ruimen.

Er zijn geen concrete afspraken gemaakt over tijdframes wat betreft het opruimen. Juridisch
gezien heeft de gemeente geen mogelijkheden om dit af te dwingen. Met het betreffende bedrijf
is in 1993 afgesproken dat2x per dag al het zwerfafual in een straal 250 meter moet worden
opgeruimd. Uit eigen ovenrueging streeft men ernaar om dit vaker te doen. overige bedrijven

moeten in een straal van 25 meter het zwerfafval opruimen wat afkomstig is vanuit hun eigen

zaak. Dit laatste is landelijk regelgeving.

Het zou uiteraard beter zijn als direct na sluitingstijd al het zwertafval wordt opgeruimd. Zoals
bij het antwoord op vraag 5 al is uitgelegd heeft de gemeente juridisch gezien geen

mogelíjkheden om dit af te dwingen.

Er is 1 bekeuring uitgeschreven op het veroorzaken van zwerfafval. Dit komt omdat er een

echte heterdaad moet zijn en de persoon ook direct moet kunnen worden staande gehouden

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,
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